
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Protokół nr 49/2023 

 

XLIX Posiedzenie w dniu 23 listopada 2023  

Obrady rozpoczęto 23 listopada 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:09 tego samego dnia. W 

posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Graj 

2. Małgorzata Grzyb 

3. Dorota Miśkiewicz 

4. Ewelina Stobiecka 

5. Agnieszka Szczypiór 

6. Małgorzata Szymonik 

7. Mirosław Zielonka 

Goście: 

1. Grażyna Borycka – Skarbnik; 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości dokonała 

przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Analiza wydatkowania budżetu za III kwartały 2023 r. . 

3. Opracowanie planu pracy komisji na 2024 r. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 

Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

2. Analiza wydatkowania budżetu za III kwartały 2023 r. 

Skarbnik omówiła analizę wykonania budżetu za III kwartały 2023 roku. 

Radny Graj zapytał jak wygląda sytuacja dotycząca obligacji. 

Skarbnik odpowiedziała, że do budżetu wpłynęły już zaliczki, jednak środki nie zostały jeszcze 

uruchomione. Uruchomienie ich planowane jest w miesiącu grudniu. 

Radna Miśkiewicz zapytała czy dron zakupiony na potrzeby Gminy Miedźno już działa. 

Skarbnik odpowiedziała, że były już pierwsze próby jego uruchomienia.  

Radny Graj zadał pytanie odnośnie tego dlaczego jest taka niska kwota wykorzystana na dokształcenie i 

doskonalenie nauczycieli. 

Skarbnik odpowiedziała, że wiąże się to z tym, że większość nauczycieli pracujących w szkołach 

znajdujących się na terenie Gminy Miedźno to nauczyciele dyplomowani. O dofinansowanie ubiegają się 

jedynie nauczyciele ubiegający się o awans zawodowy a takich osób jest niewiele. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

3. Opracowanie planu pracy komisji na 2024 r. 



Przewodnicząca Komisji Ewelina Stobiecka przedstawiła plan pracy komisji na rok 2024 z prośbą  

o akceptacje lub zmianę punktów.  

Radny Graj poprosił o dopisanie punktu w miesiącu styczniu: Analiza gospodarki mieszkaniowej zasobów 

Gminy Miedźno za 2023 r. 

Po dodaniu punktu projekt planu pracy komisji na 2024 rok został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

opracowania planu pracy komisji na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 

Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Projekt planu pracy komisji na 2024 rok został przyjęty. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

Projektów uchwał brak. 

 

5. Sprawy różne. 

Spraw różnych brak. 

 

6. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 15.09. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

(-) Ewelina Stobiecka 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


